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De  viering van het zilveren ju-
bileum van de  Coevering' is
achter de rug, de blik gaat weer versterkt
richting toekomst.

Genoeg aanknopingspunten in deze Wijk-
krant:
« de beoogde  voor het centrum in
de Coevering (Evenementenplein
• de relatie Coevering-Gijzenrooiseweg,
« de informatieavond op 28 oktober over de
Oosttangent  meter hoog!)

En daarnaast vind je, getuige deze Wijk-
krant, haast van alles in onze wijk: patiën-
tenraad en kinderopvang, een eetpunt en
een haptonoom, Acu Yoga en zelfs een
Europees kampioen kruisboogschieten op
de Wip.

Saai is anders in de

Veel leesplezier.



aan

 bestuur van de Dreef Stichtingen,
danken iedereen die meegewerkt heeft,
in welke vorm dan ook, aan het
van het zilveren jubileum van Welzijn
Coevering. We hebben veel
pe)cadeaus gekregen en we zullen pro-
beren invulling te geven aan de doelstel-
ling voor de  gelden.

Nogmaals: iedereen onze erkentelijkheid
en dank!

Het Dreef bestuur.

Sinds de ledenvergadering van 9 september jl.
heeft de vereniging  een nieuw
(ad interim) bestuur, bestaande uit:

 Rovers (voorzitter),
Bert Hof (secretaris),
Ton van Riet (penningmeester),
Christel  en
Leo Ie Large (beiden lid).

heem
muziek

Door omstandigheden werden beide cursussen
uitgesteld, waarvoor onze excuses.
Uitstel betekent echter, ook hier, geen afstel:

 start: 22 oktober voor zowel de cur-
sussen voor beginners als voor gevorderden
(resp. beginnend om 20.00 en 14.00 uur).
Nieuwe
bel Eric Kolen (040) 2860026)

 Coevering



een

In de afgelopen periode (begonnen werd mid-
den vorig jaar) is door verschillende
keihard gewerkt aan de interne aanpassingen
en verbouwingen binnen ons  Som-
mige resultaten zijn dan ook goed zichtbaar, an-
dere wat  maar daarom niet minder be-
langrijk.

Het eerste deel van het verbouwingsplan be-
stond uit het creëren van een totaal nieuwe keu-
ken. De oude keuken voldeed niet meer aan de
te stellen hygiënische eisen en lag volledig ver-
keerd ten opzichte van de bar en de zaal. Een
compleet nieuwe  een restaurant waar-

 is hiervoor in de plaats gekomen. Van die
nieuwe '3 sterren  zullen we in de toe-
komst dan ook nog veel, en op volkomen onver-
wachte manieren, kunnen profiteren.

Vervolgens is er hard gewerkt aan de aanleg
van een behoorlijk luchtbehandelingssysteem.
Waar verleden zomer nog ieder nog zat te puf-
fen en bijna stikte in de damp van sigaretten-
rook tijdens het  is nu een installatie aan-
gelegd die het interne klimaat behoorlijk in de
hand zal weten te houden. Het is door deze in-
spanning dan ook een stuk aangenamer vertoe-
ven in de grote zaal en het bridgen en dansen
zal dan ook aanmerkelijk minder zweetdruppel-
tjes opleveren.

Vooruitlopend op de opening van het eetpunt is
de  ook grondig onder handen geno-
men. Aan een kant is er een stukje
wat omgevormd is tot een behoorlijke berging.
Aan de andere kant is de oude bar die er stond
verwijderd waardoor een groot stuk aan ruimte
is gewonnen. Ook hier is het ventilatiesysteem
aangepast.

 dag, tijdens het middaguur, zal hier een
keurig restaurant voor de gasten van het eet-
punt gaan ontstaan. Buiten de maaltijdtijden kan
het, in een handomdraai, omgetoverd worden
tot een zaal voor vergaderingen, cursussen of
kleine bijeenkomsten.

Voor de toekomst hebben we nog een aantal
zaken op ons programma staan. Er moet een
andere ruimte worden ingericht voor de admini-
stratie. De crèche zal wellicht een behoorlijke
verandering ondergaan en zo is er nog wel
meer te doen.

trots
Maar toch, hetgeen samen voor elkaar is ge-

 vervult ons toch met enige trots. Een
trots die we u graag, bij gelegenheid eens willen
laten zien: kom daarom eens binnen wandelen
tijdens of na het winkelen voor een kopje koffie
en kom kennis maken met de verschillende ac-
tiviteiten die vanuit de Dreef worden ontwikkeld.
Er is wellicht iets te doen waarvan u zegt: "Ik
moet eens wat vaker in ons wijkgebouw gaan
kijken, misschien is er voor mij ook wel iets om
aan te pakken."

Als u denkt een paar uur per week over te heb-
ben om ons te helpen bij de uitvoering van onze
plannen, neem dan contact op met de beheer-

 Zar Blok en kom ons 'bouwteam' verster-
ken.

Een bouwteam dat we hierbij eens lekker in het
zonnetje willen zetten.
Toon van den Eijnden, Theo  Ben van Hal,
Dick van de Wijk, Nico Bust, Ad van Dijk en Jan
van Grootel, namens  gebruikers en toekomsti-
ge gebruikers van ons wijkgebouw, hartstikke be-

 jongens! Het

Wijkkrant Coevering



Een  feest  is dat de beste
kenschets van het zilveren jubileum van de
Wijkvereniging Coevering zoals dat op 4, 5 en
6 oktober werd gevierd. Even terugblikken maar
vooral vooruit kijken. 'Last
in het programma die dankzij de inzet van heel
veel vrijwilligers succesvol verliepen. Prachtig
weer bij de fietstocht en de kindermiddag op
zondag. Twee avonden een volle Dreef. En een
geanimeerde receptie waarop zinvolle woorden
werden gesproken.  koe  hebben Friezen
in zo'n geval als hoogste lof in huis. Oftewel: het
had slechter gekund. En zo was het maar net.

 draagvlak
Wethouder mevrouw  v. d. Sanden
(Welzijn) zette op de receptie meteen treffend
de toon. '25 jaar wijkvereniging is niet  zo
zei ze. 'Er zijn in die kwarteeuw regelmatig pro-
blemen geweest, dat is bekend. Maar dankzij
de inzet en kunde van talloze vrijwilligers wer-
den en worden die steeds weer opgelost. Veel
van die vrijwilligers zijn al die 25 jaar bij de wijk-
vereniging actief geweest; en velen van hen
kom je ook op andere terreinen van het
drops maatschappelijk leven tegen. Enorme in-
zet en een groot draagvlak in de wijk maken de
wijkvereniging Coevering waardevol voor het
sociale leven van de  De wethouder rele-
veerde ook de ontwikkeling in activiteiten in de
afgelopen 25 jaar: van
naar meer eigentijdse zaken zoals jeuginfopunt,
het wijkmeldpunt en het Eetpunt dat er nu defi-
nitief komt. "Ga zo door met zaken in hun on-
derlinge samenhang en met enthousiasme aan
te  zo besloot zij haar toespraak.

 cadeau van de gemeente heb ik onder
 al aan uw voorzitter Snip overhandigd"

 Snip zei in zijn ant-
woord dat de gemeente Geldrop steeds een ge-
willig oor voor 'De Dreef en zijn diverse proble-
men heeft gehad. "Wij zijn U daar dankbaar
voor, evenals voor uw zojuist uitgesproken
waardering voor het werk van de vrijwilligers.
De gemiddelde leeftijd daarvan kan overigens
best wat  Aldus Snip, die de aanwe-
zigen uitnodigde ook een kijkje te nemen in de
rest van het gebouw. De vertegenwoordigers
van de Geldropse politiek -diverse raadsleden
en behalve mevr. V.d. Sanden ook de wethou-
ders Verouden en Van Bussel ( Berkers was
met  hadden daarbij uiteraard specia-
le aandacht voor de ruimte waarin een proefop-
stelling van het Eetpunt was gerealiseerd. Voor-
zitter Snip wees er tenslotte op dat bij zaken
als Burenhulp, Veur Mekaar en Eetpunt geen
doublures met professionele instanties mogen
optreden. "Voor inhoudelijke aspecten is con-
tact met gemeente en andere instanties nodig,
de uitvoering is echter een taak voor vrijwilli-
gers. En in de toekomst hopen we het zonder
het gemeenschapsgeld van subsidies te red-

 zo besloot hij, met dank voor de felicitaties
en de 'goede gaven', zijn toespraak. Er werd
daarna met een goed glas nog heel lang de no-
dige zinvolle informatie uitgewisseld.

vrijwilligers
De vrijdagavond was gereserveerd voor alle
huidige en voormalige vrijwilligers van de wijk-
vereniging. Dus was de zaal vol en werd het
door Gerrit Snip aangegeven doel ('contact met
elkaar, bijkletsen, oude verhalen ophalen, bekij-
ken van de fraaie behuizing die we na Dreef 1
en Dreef 2 thans bezitten') moeiteloos bereikt.
Mede-oprichter, jarenlang voorzitter en nu wet-
houder Jan van Bussel was in de 'oude doos'
gedoken en kwam daar met een  fraaie
anecdotes uit te voorschijn. Van de 'vloeitjes-
sneeuw' bij de bouw van Dreef 1 in de Macken-
ziestraat tot het 'binnendringen' voor koffie in
het verkeerde huis. Van de bloemrijke over-
steekplaatsen op de Bosrand als  1

 1970 tot de zandbak op het podium
van Dreef

 Coevering



Maar ook met informatie over hoe de pastores
Hamers en Sanders een wijkvereniging bepleit-
ten voor de 'wijk van liefdeloosheid' zoals de
stedebouwkundig weinig fraaie
Coevering door iemand in de gemeenteraad
was betiteld.

de eerste !
Ook over hoe de wijkvereniging Coevering, als
een van de eersten in zijn soort, statuten kreeg
en naderhand adviseur werd voor de wijkvereni-
gingen in  en Braakhuizen. En hoe PSV
Atletiek in 1976 vanuit de wijkvereniging Coe-
vering is opgestart! Er vielen namen van pio-
niers. Dat zijn er veel geweest, en de geschie-
denis van de wijkvereniging is uitermate boei-
end. Misschien is de eerder geopperde gedach-
te van een gedenkboek van die eerste 25 jaar
nog zo gek niet, eventueel in samenhang met
een bredere beschrijving van de wijk Coevering
als  ieder geval klonk er enige
emotie in Jan van Bussels stem door toen hij ie-
dereen bedankte die zijn (vele!) werk bij de wijk-
vereniging Coevering heeft voortgezet.

Met de muziek van de band Blue Moon en de
onderlinge kout is het voor heel velen heel laat
geworden...........

buurtbewoners
Een overvolle bak was er op zaterdagavond tij-
dens het  open feest voor alle wijkbewo-
ners'. Met opnieuw de muziek van Dirk Trip's
band 'Blue Moon' (dank voor de spontane

 en met medewerking van dansmeester
Erik van der Putten werd het duidelijk dat dan-
sen voor heel wat mensen van alle leeftijden
weer 'in' is. En: de door Afghaanse vluchtelin-
gen verzorgde hapjes smaakten voortreffelijk en
naar méér in de toekomst ! Het werd opnieuw
heel laat, vooral voor de vrijwilligers die de ca-
tering en de drank in goede banen moesten lei-
den en het gebouw weer schoon moesten ople-
veren voor de volgende dag. In de persoon van

 Sleutjes werden zij door Jan van Bussel
terecht in het zonnetje gezet. Ook Toon van den
Eynden en Bert Gruyters kregen van hem voor
andere activiteiten nog een pluimpje.

voor de jeugd
Op zondagmiddag namen 34 wijkbewoners
deel aan een door Ad van Dijk tot volle tevre-
denheid van de deelnemers uitgezette fietstocht
over (vooral) de Strabrechtse Hei. Prachtig
weer en dus een feest. Dat was het ook voor
de 125 kinderen die op het Evenementenplein
een kostelijke middag  het spring-

 met koekhappen, blikken  muis
raken, grabbelton, video afspelen, met ping-
pong balletjes lopen en zich laten grimeren. En
met als 'voeding' popcorn , suikerspin en zelf te
beleggen beschuit. Het liep als een trein en de
inzet van de deskundige begeleidsters was bo-
ven alle lof verheven. Dank dames -en zo ook
suikerspin-draaier

Eind goed al goed gaat niet altijd op. De disco-
avond voor de jeugd vanaf 12 jaar werd heel
matig bezocht. Lag dat aan het
van de avond of was de grillige voorkeur van
de jeugd voor bepaalde discolocaties hier debet
aan? Het was wellicht wat sneu voor de Mistral-
dj -maar de  hebben er in ie-
der geval nog wel een kostelijke avond aan be-
leefd (ook zij dronken, sportief, ranja met een

 Zodat je toch nog kunt zeggen: eind
goed al goed van een 'waardevol feest' van de
zilveren Wijkvereniging Coevering.

Wijkkrant



sinds

Bekende merken zoals o.a.:
•  •

 WOL

 ONS
JARENLANGE

Complete slaapkamers
Senioren

Slaapkamer kasten
en -meubelen .

Slaapkamer textiel

PERSOONLIJKE
BEGELEIDING

 67-71 - 5664

:

van
Tel: 040 - 2855488

 U

van

7 december.

Kerkstraat 30 Mierlo  (0492) 661917
 Winkelcentrum Coevering 8 Geldrop  (040) 2857043

Voor al uw bloemwerken
P. Knapen
Winkelcentrum Coevering 22

 GA
Tel. 040-2863833
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Op initiatief van de vereniging 'Coevering 50' is
een buurtpreventieproject op gang gebracht
voor een groot aantal straten in de
hoek van de Coevering.

Per straat is er een coördinator die het contact
onderhoudt met politie en gemeente.
Het doel van het buurtpreventieproject is dat be-
woners en politie er samen voor zorgen dat die-
ven, inbrekers en vernielers minder gemakkelijk
de kans krijgen hun slag te slaan.
Dat kan door wat extra op te letten en wat meer
betrokken te zijn waar  woont.
Van tijd tot tijd zal er informatie worden uitge-
wisseld om met preventieve maatregelen de
woonsituatie positief te beïnvloeden.
Binnenkort wordt er gestart met een
door de politie worden apparaatjes ter beschik-
king gesteld waarmee men de waardevolle
voorwerpen in huis kan 'merken'.
Al met al een goede zaak, die navolging ver-
dient. HL

VOORKOMING

 u

het

Hef Brabants is niet alleen het mooiste dialect
van ons land, maar ook het kortste en dus de
meest efficiënte taal om te communiceren. Wel-

 dat onderstaande voorbeelden voor u een
hulpmiddel kunnen zijn.

Nederlands: 'Dit behoort tot de mogelijkheden'.
Brabants:  ken.
Nederlands: 'Hieromtrent kunnen wij geen enkele

zekerheid geven'.
Brabants: 'Gu wilt ut nie'.
Nederlands: 'Zou u dat eens willen
Brabants: 'Wa ?'.
Nederlands: 'Zulks ben ik geenszins van plan'.
Brabants:  denk ik toch
Nederlands: 'Het ligt in de lijn der verwachtingen'.
Brabants: 'Zo
Nederlands: Hiermee denk ik geen moeilijkheden

te ondervinden'.
Brabants: 'Hèndig zat'.
Nederlands: 'Dit wordt door mij als bijzonder

spijtig ervaren'.
Brabants:  zund'.
Nederlands: 'Hetgeen u mij nu vertelt verbaast

mij
Brabants: 'Wa zedde  ?'.
Nederlands: 'Deze informatie is totaal nieuw

voor mij'.
Brabants:  wee'k niks van'.
Nederlands: 'Het leven van een Nederlander

gaat niet over rozen'.
Brabants: Tis
Nederlands: 'Ligt dit wel binnen het kader van

uw
Brabants:  gij

 gezien de vele vergaderingen is het
de overweging waard om deze taal tijdens die
bijeenkomsten te gebruiken. Bedenk welk een
rendement dit op zou kunnen leveren met be-
trekking tot de (vaak) langdurige en langdradige
discussies.

 Coevering



de

van belang voor de Coevering?

Iedereen zal zo langzamerhand wel eens ge-
hoord hebben van de Gijzenrooiseweg. Ook zal
iedereen al hebben gezien dat er al stukken ge-
reed  en dat men bezig is weer andere stuk-
ken in voorbereiding te nemen.

Momenteel wordt er druk gewerkt aan de aan-
leg van een tunnel onder het spoor bij de mo-
len, samen met, wat  de aansluitende wég-
vakken. Voor dit laatste zijn inmiddels huizen af-
gebroken op het Bogardeind, daar waar de
Laan der Vier Heemskinderen nu aansluit. Het
is de bedoeling, dat daar een weg wordt aange-
legd, achter de huizen van de Laarstraat en
langs de molen en vervolgens onder het spoor

 naast het bestaande kleine tunneltje. De
planning is dat dit geheel in de zomer van
gereed is.

Dat tunneltje wordt pas afgesloten als de nieu-
we spooronderdoorgang van de Gijzenrooise-
weg klaar is en gebruikt kan worden.
Daarnaast zal de huidige spoortunnel op de

 verdiept gaan worden.

Dat alles moet voor 1 januari  gereed zijn,
omdat anders geen subsidie voor het projekt
wordt verstrekt.

Om toch een doorstroming van het verkeer te
waarborgen, kan pas aan de tunnel onder de
Eindhovenseweg worden begonnen, als die op
Hoog Geldrop geheel voor het verkeer klaar is.
Dit houdt dus in dat heel veel verkeer, dat an-
ders via de  weg het spoor pas-

 nu  via de nieuwe tunnel op Hoog
Geldrop zal gaan. Er zal dan een zeer hoge ver-
keersdruk op Zesgehuchten  tenzij de ge-
hele Gijzenrooiseweg dan al gereed is.
Volgens de planning zou dat al voor 15 septem-
ber volgend jaar moeten zijn.

Doordat de planningen van de diverse uit te
voeren werken zeer nauw met elkaar samen-
hangen (ook de andere kruisingen van de Gij-
zenrooiseweg spelen hier een belangrijke rol
in) en het tijdsbestek maar erg kort is, zal het
mogelijk kunnen voorkomen dat er zich gedu-
rende een zekere tijd behoorlijke opstoppingen
kunnen voordoen.

waar het toe zal leiden
Het uiteindelijk resultaat zal echter zijn, dat de
Laan der Vier Heemskinderen (toch zo'n beetje
de  van de Coevering) rechtstreeks
zal uitkomen op de Gijzenrooiseweg, en van
daaruit op de Geldropseweg,  dat we om
naar Eindhoven te gaan niet meer via de Peij-
nenburgweg hoeven te gaan.

het  lijkt is  dat een hele

Voor diegenen die gewend zijn om per fiets
naar Eindhoven te gaan, wordt nog opgemerkt,
dat de kruising van de Gijzenrooiseweg en de
Rielsedijk nog onderwerp van studie is. Men
had oorspronkelijk een gelijkvloerse kruising
zonder verkeerslichten voorzien, een voorzie-
ning waartegen menigeen in verzet is gekomen.
De gemeente is echter van mening, dat wan-
neer men nu besluit tot aanleg van een fietstun-
neltje, dit veel te vertragend werkt op de afwik-
keling van de huidige planning. Zoals het nu
staat, is iedereen ervan overtuigd, dat elke an-
dere oplossing dan een ongelijkvloerse kruising
(een fietstunneltje dus) levensgevaarlijk zal zijn
voor de fietsers.

Op wat langere termijn zal dan ook rekening
worden gehouden met een aanmerkelijke ver-
betering van het openbaar vervoer,
door het aanleggen van een Hoogwaardig
Openbaar Vervoersysteem (HOV).  zal
nog wel langer op zich laten wachten

Wijkkrant



yoga in  Dreef

In september is in de Coevering in De Dreef
een wekelijkse  Yoga groep gestart. Deze
cursus is bestemd  jong en oud. Deze cur-
sus is nog niet vol. U kunt op iedere willekeurig
moment instappen.

Yoga en  zijn beide eeuwenoude
methodes ontworpen om de gezondheid te
bevorderen. Ze werken preventief. Yoga
bestaat uit een serie lichaamsoefeningen
samen met  waardoor U zich fitter
en gezonder gaat voelen.

Door mij is en aantal oefeningen uit de Hatha
Yoga en acupressuur  die erop
gericht zijn het lichaam soepeler en leniger te
maken. De oefeningen werken diep door.
Bloedsomloop en terugkerende energiedoor-
stroming verbeteren. Naast een aantal iedere
week terugkerende oefeningen, wordt per les
aandacht aan een ander deel van het lichaam
gegeven, bijvoorbeeld stijve  onder-
rug of benen etc.

ademhaling
Tijdens de oefeningen wordt veel aandacht be-
steed aan ademhaling. Adem is belangrijk.
Goed ademen verbetert o.a. de spijsvertering
door een goede massage van de darmen en
leidt tot vermindering van  ledere les
wordt afgesloten met een ontspanningsoefe-
ning.
Gezondheid en vitaliteit nemen toe, kleine
lichaamsklachten zoals koude voeten, kramp,
hoofdpijn e.d. verdwijnen.

De lessen worden gegeven op maandag-
avond 19.30 en 21.00 uur.

 Wijkcentrum "De Dreef
Winkelcentrum Coevering 33.

 Dirk Grootjans.
Proefles gratis.

 folder: tel: (040)
Ook  Dirk Grootjans

Wie de schoen

Wie de  past.
 Waar blijven de snelheidsbeperkingen op de

Bosrand ? Iemand heeft zich aangemeld om
voor 10% van de opbrengst van de processen
verbaal voor het te hard rijden de taak van de
politie te willen

• Veel zwerfvuil op de groenstroken in onze
mooie wijk. Mensen - mensen waarom toch ?

u De Wijkkrant, Uw Wijkkrant, heeft behoefte
aan nog meer info vanuit de wijk  "de

 Schrijf of bel ons.

M De gemeente Geldrop heeft zich teruggetrok-
ken als adverteerder in de Wijkkrant. Het viel
een aantal lezers op!
Men vroeg zich af waarom deze zuinigheid ?
De info via de Wijkkrant is toch heel functioneel.
Waar blijven de vragen in de gemeenteraad
over deze gemiste kans om op een directe,
goed verzorgde manier informatie te geven
vanuit de 'Hofstraat' aan de burgers in de Coe-
vering ?
De Wijkkrant is toch uniek in Geldrop en toch
niet te vergelijken met andere publikaties of
clubblaadjes!

• er is puin en andere rommel geconstateerd
op het terrein van de windhondenrenclub.
Zij worden er op aangekeken en dat is niet correct.

• Een nieuw bestuur voor het Wijkoverleg. En
nu maar niet te hoog grijpen...... Overigens,
namens de Wijkkrant: veel succes!

 Coevering
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openingstijden;
za. en zo  tot 22.00

 tot 22.00 uur
maandag gesloten m.u.v. feestdagen

 2857153 (bestellingen na 12.00 uur)
BENEDEN BEEKLOOP 32

GELDROP

U vindt bij ons
een
ingespeeld
team

8338

Uw  en

 u een
 en

en

20

tel.



voor

Het was nog niet eens mooi weer maar tijdens
het  op 29 september  l deed
het Evenementenplein zijn naam eindelijk eens
eer aan. Maar ook bij minder massale gebeur-
tenissen moet ons centrale  een veel
uitnodigender karakter hebben dan het nu heeft.

In dit verband is er goed nieuws: er wordt inten-
sief nagedacht over verbetering. En wel in een
voor Geldrop uniek  door gemeente
en 'aanliggende' belanghebbenden gezamen-
lijk.

Een  en de laatste stand van zaken.
Op 22 februari van dit jaar was er een zeer
geslaagde bijeenkomst in De Dreef waarin
vertegenwoordigers van de Geldropse
raadsfracties door organisaties uit de Coevering
werden 'bijgepraat' over hun activiteiten, hun
zorgen en ideeën ter verbetering daarvan. Een
van de punten die daarbij ter sprake kwam was
de leegstand in winkelcentrum en Gezondheids-
centrum en de situatie van en rond het Evene-
mentenplein. De Dreef-Stichtingen zegden toe
alle betrokkenen te zullen uitnodigen voor een

 over revitalisering centrum
Coevering. In gewoon Nederlands: opknappen
en levendig maken.

 maken...
Op 12 maart, 24 april en 5 juni hadden daarover
gesprekken plaats tussen vertegenwoordigers
van De Dreef, Hoog & Droog, Winkeliersver-
eniging,  en Gezondheidscentrum.
Wethouder Jan van Bussel was namens de ge-
meente alle drie keren aanwezig.

inventarisatie
Inventarisatie leverde de volgende (hoofd)
problemen op:

 Leegstand winkelcentrum en Gezondheids-
centrum.
H Slechte aanblik Dreef en Gezondheidscentrum,
met name ook door de donkere en smerige
doorgang tussen beide.

 Evenementenplein: nauwelijks geschikt en
gebruikt voor zijn oorspronkelijke doelstelling:
moeilijk toegankelijk  kunnen de
Sporthal nauwelijks vinden), slechte verlichting
en beplanting, 'Berlijnse Muur' aan noordkant

Wethouder Van Bussel liet weten dat ook de
gemeente zich al enige tijd over het probleem
buigt. Gezien de verbouwplannen van
Heijn en de matige buitenaanblik van het
winkelcentrum is men in de Hofstraat van me-
ning dat een totale ('integrale') aanpak van het ge-
hele  de voorkeur verdient.

Wat het winkelcentrum betreft is belangrijk of de
beoogde 'uitruil' van  (naar de Coevering)
en Edah (naar  inder-
daad tot stand komt.
Op dit moment is dat nog niet helemaal rond.
Bij het Gezondheidscentrum zijn er nog finan-
ciële hobbels en speelt ook de vraag: verbou-
wen of situering op en andere plek in het Coe-
vering-centrum.
Wijkbewoner en architect Zjak Hofman heeft in-
middels aan de hand van  eisen van de
omwonenden van het Evenementenplein een
aantal schetsontwerpen van 'hoe het zou kun-
nen' gemaakt. En wethouder Van Bussel heeft
voor zijn 'pilot-project' de goedkeuring van de
gemeenteraad gekregen. Op 10 oktober heeft
er een eerste bijeenkomst van de
plaats  uitgenodigd waren: Coeve-
ringkerk, Gezondheidscentrum, Stichting Be-
heer De Dreef,  Hoog & Droog na-
mens Horeca Geldrop , winkeliersvereniging
W.C. Coevering, Coevering 50 en gemeente
Geldrop.
De Wijkkrant zal U in de volgende nummers op de
hoogte houden van de voortgang van het

Centrum
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gemengde Dames- en Herensalon

Winkelcentrum Coevering 6
566S GA

 040 28S77S4

Onze openingstijden:
dinsdag t/m vrijdag

 tot 17.30 uur

zaterdag
 tot 15.30 uur

maandag
zonder afspraak

 COEVERING"

Coevering 32

voor al uw bruiloften
en partijen,

 en
barbecue-avonden.

ca.

Eigenaar  Tel.

ROB GELSING
Rob
Winkelcentrum Coevering 25

GA
telefoon:

(wij !)

geen

fï

maar

W.C.



 in

In  wijk  zijn
 gehuisvest die voor heel de ge-

meente Geldrop kinderopvang verzorgen.

Kinderopvang is bedoeld voor kinderen van ou-
der(s)die werken, studeren, onbetaalde arbeid
verrichten, een sociale indicatie hebben of werk
zoeken.

De kinderen worden gedurende een halve of
hele dag verzorgd en begeleid in groepsver-
band door een team van professionele groeps-
leidsters. Iedereen die kinderopvang nodig
kan gebruik maken van de diensten van de kin-
derdagverblijven.

de start
De stichting Kinderdagverblijf Geldrop werd op
2 juni 1986 opgericht met als doel ouders en
verzorgers opvangmogelijkheden voor hun kin-
deren te bieden, waarbij de kinderen op verant-
woorde wijze verzorgd en begeleid worden.

De Stichting beheert twee dagverblijven:

Kinderdagverblijf PUK.  2.
Tel: (040)  dat in 1989 werd geopend,
en
Kinderdagverblijf  55.

 (040)  dat in  startte.

Beide dagverblijven bieden dagopvang voor kin-
deren vanaf 8 weken tot 4 jaar en naschoolse
opvang voor kinderen tot en met  jaar.

groepsindeling.
Kinderdagverblijf  heeft 3 groepen:
de babygroep: 9 kinderen vanaf 8 weken tot 2 jaar,
de peuteraroep:  kinderen van 2 tot 4 jaar,
de naschoolse opvanaaroep:  kinderen van 3
tot  jaar.

Kinderdagverblijf  heeft 4 groepen:
de babygroep: 8 kinderen vanaf 8 weken tot
maanden,
de dreumesgroep: 10 kinderen van 15 maan-
den tot 30 maanden,
de peutergroep:  kinderen van 30 maanden
tot 4
de naschoolse opvanggroep:  kinderen van 4
tot  jaar.

 iedere groep zijn dagelijks twee vaste leid-
sters aanwezig.

informatie:
mochten er nog vragen en/of aanmeldingen
zijn, dan kan men contact opnemen met:
Lars  directeur

 PUK:  of
Wies  adjunct-directeur
[op PINO:

 Coevering 13



't
 ons assortiment hebben wij:

* houten speelgoed
* knutselmaterialen

*
Ook geven wij regelmatig cursussen.

Informeert u eens
Tot ziens bij:  STOKPAARDJE

St.  3
Geldrop

DE MAANDEN OKTOBER EN NOVEMBER

 WASSEN  OP

vertrouwd adres
Uw apotheek

apotheker:

Drs. M. Janssen.

A P O T H E E K C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
S865 GA Geldrop
telefoon:

Geopend: maandag  vrijdag van 8.30 tot
In weekenden fin  van dienst)
zaterdag 10.00 tot 12.00 en  tot
zon- en feestdagen: 10.00 tot  en 17.00 tot 18.30



kampioen

Het werd even stil op de redactievergadering,
toen R/a van  haar neus weg
liet weten, dat 'haar' Jan Europees Kampioen

 was geworden.Zo maar een
kampioen in de wijk, Europees nog wel, en dat
zonder dat iemand er iets van wist!
Dat betekende dus dat er maar eens polshoog-
te moest worden genomen in de Olivier van

 De kersverse kampioen wist ons in
kleuren en geuren te vertellen hoe een en ander
in zijn werk is gegaan.

Op 29, 30 en 31 augustus vonden in Haaksber-
gen de Europese Gilde Kampioenschappen
plaats. Er werd o.a. geschoten in diverse
categorieën. Jan van  al jaren actief
lid van het Gilde St Joris in Stratum had zich in-
geschreven voor het onderdeel
ten op de Wip. ledere schutter krijgt daarbij in
de eerste ronde  keer de gelegenheid om de
wip van de  meter hoge paal af te schieten.
Met drie anderen lukte Jan dat tien  In de
daaropvolgende winnaarsronde (het zogenaam-
de  moest hij het tegen twee tegen-
standers opnemen (Eén concurrent had zich
inmiddels teruggetrokken).

Toen beide concurrenten er niet in slaagden
met het eerste schot de wip eraf te schieten,
kwam Van Bijsterveld aan de beurt. Als hij mis
zou schieten, dan stonden ze weer gelijk en
konden ze opnieuw beginnen. Zou hij de wip
eraf schieten, dan was hij winnaar en Europees
kampioen. Het is duidelijk dat op zo'n moment
de zenuwen door zijn keel gierden, maar niette-
min wist Jan zich te beheersen, en met een
meesterlijk schot schoot hij daverend raak.
Het is die avond niet meer rustig geworden op
de camping in Haaksbergen.

Ouderen leven in een kuil.

Ongeveer 20 tot 50% van de ouderen valt min-
sten één maal per jaar. Eén op de vijf loopt
daarbij een ernstig letsel op. Een niet te onder-
schatten probleem omdat vallen onder de
doodsoorzaken bij ouderen de zesde plaats in-
neemt. Men valt vaker thuis dan buitenshuis.

 en struikelen zijn daarbij de belang-
rijkste oorzaken.
« Ouderen hebben nu eenmaal meer last van

duizeligheid en reageren door stramme
gewrichten trager.

• Door de achteruitgang van de ogen zien ze
niet goed of er iets voor hun voeten ligt.

U kunt helpen de  oude-
ren veilig te maken.
Let de eerst volgende keer dat u bij een oudere
op bezoek komt eens op de volgende punten:
 Gladde vloeren door zeil, natte vloer of losse

kleedjes;
 Schoenen of pantoffels met gladde zool;
 Trapbekleding van kokos kan glad zijn en

traptreden kunnen los liggen. En laat niets op
de trap liggen;

• Drempels zijn verraderlijk evenals meubels
met naar voren uitstekende poten;

•. Een goede verlichting met makkelijk te berei-
ken schakelaars vanuit bed, trapgat, kelder.

« Bad en douche kennen  Breng
daarom stevige handgrepen aan.
Leg antislipmatten neer.

Op deze eenvoudige wijze kunnen in een groot
aantal situaties valpartijen worden voorkomen.
Schaam u niet om de oudere te wijzen op ge-
vaarlijke situaties en help ze een oplossing te
vinden.

De patiëntenraad van het Gezondheidscentrum
Coevering  zich  gezondheid.

Spreekt dit vrijwilligerswerk u aan neem dan
eens vrijblijvend contact op met Loeky
(telefoon 2863497) en hoor van haar wat u voor
ons, het gezondheidscentrum en de wijk kunt
betekenen. De patiëntenraad

 Coevering
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Zover is het gelukkig nog niet. Over de plannen
van Rijkswaterstaat zijn meer gegevens bekend
geworden en een van de gevolgen kan zijn dat
er  kruisingen gerealiseerd
worden bij de aansluiting van de weg op de
A 67, 6 en 12 meter hoog! Gelukkig is het nog
niet zo ver  het is  voor twaalf.

Er zijn  ambtenaren en burgers, ja
zelfs uit Geldrop, die graag zouden zien dat
de Oosttangent, de autoweg direct langs de be-
bouwing van Geldrop  komt te liggen.

Om dat te voorkomen is er mede door de publi-
caties in de Wijkkrant een aantal groeperingen
'wakker' geworden.

Onlangs hebben deze groepen burgers, zowel
in Nuenen als in Geldrop een OVERLEG-
GROEP gevormd die als opdracht aan zich zelf
heeft gesteld om mee te WILLEN PRATEN met
Rijkswaterstaat over de wegenstructuur rond
Eindhoven en omgeving. Centraal staat het
voorkomen van aantasting van WOON- EN
LEEFKLIMAAT.

overleggroep
De overleggroep heeft een aantal vragen en op-
merkingen:
• Is het wel nodig om nieuwe wegen aan te
leggen ?
• Kunnen bestaande wegen worden verbreed ?
» Welke alternatieven zijn er ?
• En als de keuze dan zou vallen langs Gel-
drop, waardoor ook Nuenen en omgeving be-
dreigd wordt, dan
moet met  middelen voorkomen
dat het woon - en  wordt aangetast!

Werkgroepen zullen worden ingesteld om, met
specialisten, de beslissers op andere
gedachten te brengen. We hebben dus be-
hoefte aan mensen die op het gebied van
wegenstructuur, juridische zaken, politiek en an-
dere terreinen een positieve bijdrage kunnen
leveren om op een verantwoorde manier

 te kunnen geven. Graag contact opne-
men met
Harry  2863330.
De Coevering wordt  zo gehinderd door de A67.
Ten oosten van onze wijk nog een weg kan niet l
We  niet  ingesloten worden.
Coevering 50 is van plan geïnteresseerden 'bij
te praten' over de stand van zaken.

 bent uitgenodigd (uiteraard zijn
ook van harte welkom!) om op
28 oktober (20.00 uur) naar  Dreef

 Coevering


